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内容概要

　　本书是一套为青少年和成人学习者编写的初级至中级水平的英语教材。
该套教材共12册，分听说、阅读、写作、语法四个系列，每个系列分三级。
整套教材既注重学习者对各项技能独立有序的发展，又注重他们对这些技能的融会贯通；不同系列的
同级教材之间的话题、语法、词汇难度相当，生词复现率高，旨在通过循环操练帮助学习者掌握所学
知识。
本教材也便于灵活组合使用，适用于各项技能发展不平衡的学生，以建立其对英语知识的系统性了解
，从而提高英语综合能力。
　　本书以练习的形式出现，旨在营造活跃的课堂气氛，吸引学生积极参与，通过大量练习引导学生
自主发现语法规则，在相互交流的过程中，加深其对语法的交际功能的理解。
编写理念和教学方法比较新颖。
主要特色：　　利用各种语境再现讲法知识，使语法学习不再枯燥乏味　　引导学生自己发现语法规
则，变被动接受为主动学习　　创造大量合作学习的机会，把同学变为学习助手　　设计多种互动式
写作练习，让理论服务于实践
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书籍目录

Unit 1 I Haven’t Smoked Since 1 996.present perfectUnit 2 Have You Ever Taught Art？
present perffct and simple pastUnit 3 I Was Reading The Paper.past continuousUnit 4 I've Been Waiting For
Twenty Minutes.present perfect continuousUnit 5 I Need To Be In Seattle.gerunds and infinitivesUnit 6 Iudy's The
Oldest.S1tperlativesUnit 7 I'll Have Another，Please.another／the other／others／the other ／most of⋯／some
ofUnit 8 J Took A Class To Prepare.purpose：to／forUint 9 I Bought It When I Was In Africa.past time
clausesUint 10 Wht have you been lip to? reviewUint 11 Is everything all right? indefinite compoundsUint 12 As
soort as i agraduate... present and future time clausesUint 13 Bowling is boring. participles as adjectives Uint 14
When i have too many things to do... the real conditionalUint 15 You Aren't Hungry,Are You ? Tag questionsUint
16 Do You Know How I Can Reach Him? embeded questionsUint 17 Do You Know How I Can Reach Him?
embeded questionsUint 18 Use Your Time More Efficiently. comparatives of adverbsUint 19 I Thind I Know The
Man Who...relative clausesUint 20 Once Again. reviewAppendix irregular verb index
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